
 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 19-12-2017 
 No. 2017-42995 
 Portefeuillehouder: Weth. Willems
 Organisatieonderdeel : Sociaal 
 

 

Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft:  Vragen ex artikel 47 RvO inzake rentetarieven Kredietbank 
Datum:  18-12-2017 
 
Geacht college, 
 
De PvdA-fractie heeft kennis genomen van de RIB van 11 december j.l. met betrekking tot de rentetarieven 
Kredietbank Limburg.  Deze brief roept bij ons nog de volgende vragen op.  
 

1. De totale rentebaten over geheel 2017 bedragen ca. 350.000 euro. U geeft aan, dat deze – indien de 
rentebaten nihil zouden zijn – voor rekening van de deelnemende gemeenten komen. Kunt U 
aangeven hoe hoog de rentebaten zullen zijn indien het percentage wordt gehanteerd zoals in de 
motie omschreven? Met andere woorden hoe hoog is het tekort op de uitvoeringskosten dan? En 
hoe zou dan de verdeling van deze kosten over de diverse deelnemende gemeenten zijn? 

2. Heeft het dagelijks bestuur contact gehad met de overige aangesloten gemeenten om te peilen of 
deze bereid zijn hun beleid wat betreft de rentetarieven aan te passen? 

3. Bestaat de mogelijkheid binnen de gemeenschappelijke regeling, dat gemeenten individueel afwijken 
van de regel met betrekking tot gehanteerde rentepercentage? 

4. Indien Maastricht zou besluiten, dat zij voor haar inwoners een verlaagd rentepercentage wil 
(hetgeen eigenlijk al gebeurd is door middel van de unaniem aangenomen motie) hoe hoog zouden 
de extra kosten voor Maastricht dan zijn? 

5. Bent U het met de PvdA fractie eens, dat verlaging van de rentetarieven kan bijdragen aan het 
voorkomen, dat mensen in de armoedeval terecht komen? 

6. Bent U het met ons eens, dat het daarom niet alleen wenselijk maar zelfs noodzakelijk is 
rentetarieven te hanteren die niet uit gaan boven de rentetarieven van commerciële banken? Zeker 
gelet op het feit dat de Kredietbank Limburg een bank zonder winstoogmerk is? 

 
Wij verzoeken u deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden. 
 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 
Josje Godwin.  


